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Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 

 
Uprzejmie informuję, że na XLII sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 2020 r. 
w punkcie „Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna 
Grażyna Barwacz zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Zapytała o jakie środki zewnętrzne na remonty dróg aplikuje aktualnie Miasto 
i na naprawę których ulic zostaną one wykorzystane. Poprosiła o informację, czy 
wśród nich znajdują się również drogi osiedlowe oraz ulica Spokojna, a także kiedy 
pojawi się możliwość złożenia kolejnych wniosków w tej sprawie.   

2) Zwróciła się z prośbą o ułożenie chodnika przy ulicy Wiśniowej lub co najmniej wykup 
terenów przeznaczonych pod jego budowę. 

3) Poinformowała, że na ulicach Sosnowej, Przyjaznej, Cytrynowej i Wilczej przejazd 
samochodów jest utrudniony z powodu zapadającej się nawierzchni i zalegającego 
błota. Dodała, że z przedstawionym problemem zwróci się do Zarządu Dróg i 
Komunikacji. 

 

 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Jakub Kwaśny  

 


